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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Beste Bocholtenaar

De opmaak van het Bocholter 
beleidsplan 2020-2025 is in 
de laatste fase aanbeland. 
We werken er keihard aan 
om zoveel mogelijk accenten, 
doelstellingen en programma-
punten van de N-VA in het 
beleidsplan op te nemen.

We streven naar tevreden 
Bocholtenaren. Daarom kan 
u uw ideeën en voorstellen 
altijd doorsturen naar ons via 
bocholt@n-va.be. We maken 
er werk van en bekijken hoe 
we ze kunnen omzetten in 
concrete actiepunten.

Intussen hebben we zelf al 
enkele voorstellen gelanceerd. 
Denk maar aan de erkenning 
van de European Disability 
Card in onze gemeente. 

Daarnaast zien we erop toe 
dat bij lopende projecten de 
budgetten correct beheerd 
worden en niet naar oude 
Bocholter gewoonte de pan 
uit rijzen. Uw belastinggeld 
moet immers maximaal 
renderen.

Steeds tot uw dienst en 
graag tot binnenkort!

Erik Derkoningen
Afdelingsvoorzitter

Zorgondersteuning op basis van  
behoefte in plaats van diagnose

Het voorstel van gemeenteraadslid Geertje Das om de European Disability Card in Bocholt te 
erkennen kan rekenen op steun van alle meerderheidspartijen, de gehandicaptenraad en het 
OCMW. Met de kaart kunnen personen met een beperking bij aanbieders van cultuur, sport en 
vrije tijd bewijzen dat ze een officiële erkenning hebben voor hun beperking. “Voor een aantal 
mensen met een beperking die niet meteen zichtbaar is, is het niet altijd eenvoudig om hun beperking 
aan te tonen”, zegt raadslid Geertje Das. “De kaart maakt komaf met dat probleem.”

Uniforme kaart vervangt wirwar van 
documenten
“Met de kaart kunnen personen met een beperking 
zonder discussie aantonen dat ze recht hebben op 
bepaalde voordelen en wordt er komaf gemaakt 
met pijnlijke situaties. Samen met de gehandicapten- 
raad wordt nog uitgewerkt welke voordelen de 
European Disability Card in de gemeente Bocholt 
zal bieden”, aldus N-VA-fractievoorzitter Bert 
Schelmans.

Stapje verder: zorgbehoefte in plaats van 
diagnose centraal
N-VA Bocholt wil nog een stap verdergaan. “We 
nodigden John Wubbe, de secretaris-generaal van 
de European Digital Peer Patient Alliance, uit om 

uitleg te komen geven aan de meerderheids- 
partijen, de gehandicaptenraad en het OCMW”, 
zegt gemeenteraadslid Geertje Das. John Wubbe 
gaf aan dat Bocholt een goede kans maakt om 
deel te mogen nemen aan een pilootproject. 
Dat project houdt in dat Bocholt z’n beleid voor 
personen met een beperking of andere zorgnood 
vanuit een andere invalshoek kan uittekenen. 
“Niet langer de diagnose, maar wel de behoefte 
staat centraal. Sommige personen hebben misschien 
wel dezelfde beperking of diagnose, maar daarom 
nog niet dezelfde zorgbehoefte. Het project laat 
ons in de toekomst dus toe om veel gerichter en 
op individuele basis zorgondersteuning aan te 
bieden”, geeft Geertje Das aan.
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  Gemeenteraadslid Geertje Das met John Wubbe, de secretaris-generaal van de European 
Digital Peer Patient Alliance.
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Leo Cardinaels

Schepen Leo Cardinaels wil kermis 
in Bocholt terug leven in blazen
Heel wat Bocholtenaren hebben gemerkt dat de Bocholter kermis steeds minder  
volk op de been brengt. De kermis van augustus lokte bedroevend weinig mensen.  
In september stond er in Kaulille alleen een frietkraam. Op die manier dreigt een 
stukje gezellige nostalgie verloren te gaan. Schepen van Kermissen Leo Cardinaels 
wil de teloorgang omkeren. Zo heeft hij overleg gepleegd met een  
aantal foorkramers en mensen van de Bocholter horeca. Daaruit  
kwamen heel wat goede voorstellen naar voren om de Bocholter  
kermis terug aantrekkelijk te maken en opnieuw leven in te blazen.

Een greep uit ... Bocholt gaat vooruit
•  Dansgroep Boléda heeft met steun van de gemeente haar eigen opslagruimte aan het Nevenplein in Kaulille kunnen 

aankopen. De regeling die de gemeente voor Boléda trof, geldt in de toekomst voor elke vereniging in Bocholt. Zo maken 
we komaf met bevoor- of benadeling.

•  De sportsite Eikenlaan krijgt binnenkort openbare verlichting om de veiligheid van zowel de omgeving als de gebruikers 
van de openbare weg te verbeteren.

•  Het gemeentebestuur keurde fase twee van de wegen- en rioleringswerken in de kmo-zone Kanaal recent goed. De weg 
zorgt voor een vlottere verbinding tussen het bedrijventerrein en de Hamonterweg. 

•  De gemeente leent door de lage rente 2,5 miljoen euro. N-VA Bocholt zal er nauwlettend op toezien dat er zuinig en  
verantwoord met de lening wordt omgesprongen, zodat het geld maximale impact heeft ten voordele van onze inwoners.

Een greep uit ... Visie voor vooruitgang
•  N-VA Bocholt wil het inloophuis in het centrum met vintage-materialen inrichten. De aankleding van het pand moet 

onderdeel uitmaken van een sociaal project. Zo kunnen we kwetsbare mensen perspectief bieden. Bovendien zijn de 
kosten minimaal. Op die manier springen we zuinig om met het belastinggeld en zorgen we toch voor een mooi sociaal 
project. 

•  N-VA Bocholt pleit ervoor om de uitbreiding van de schoolhoeve aan Biotechnicum te herbekijken.  
We zijn voorstander van een omschakeling naar een innovatieve verticale tuinbouw in samenwerking met Vlaamse  
universiteiten en biotechnologische bedrijven. Biotechnicum zou zo een voortrekkersrol kunnen spelen in het  
ontwikkelen van duurzame landbouw, met het oog op de klimaatproblematiek. 

•  N-VA Bocholt wil leerkrachten die kansarme leerlingen met zorgnoden na schooltijd willen ondersteunen een  
financieel duwtje in de rug geven. Ons voorstel is om in samenspraak met de Bocholter scholen huiswerkklassen  
voor kansarme zorgleerlingen op te richten. Op die manier kunnen we echt een verschil maken in de aanpak van  
kinderarmoede. Kennis van de Nederlandse taal en het behalen van een diploma zijn volgens ons de beste garantie op 
werk en welvaart.

Schepen van Kermissen
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  N-VA Bocholt met Kamerlid Frieda Gijbels.

N-VA 
Bocholt 
in beeld

Geslaagd pannenkoekenfestijn

  Afdelingsvoorzitter Erik Derkoningen 
met Vlaams volksvertegenwoordiger 
Katja Verheyen.
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Rarara, wie is bevoegd?

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

... een zorgkundige 
    die eten maakt

... een verpleegster
    die bloeddruk meet

De zieke in het ziekenhuis is een 
federale bevoegdheid, thuiszorg 
is Vlaams. Een thuishulp die eten 
maakt, is dus een Vlaamse 
bevoegdheid. Maar meet een 
thuisverpleegster uw bloeddruk 
of legt ze een verband, dan is 
het toch federaal.

Vlaams
Federaal

Vlaams
Federaal

Een potvis ...

... in de zee

... op het strand

De potvis die zwemt in de zee 
is een federale potvis. Leg hem 
op het strand en hij wordt 
Vlaams. Zo ook de kip: op de 
boerderij is ze Vlaams. Maar 
leg diezelfde kip op uw bord en 
ze wordt federaal.

Een woordje uitleg. Lorem 
ipsum dolor sit amet, consecte-
tuer adipiscing elit, sed diam 
nonummy nibh euismod 
tincidunt ut laoreet dolore 
magna aliquam erat volutpat. 
Ut wisi enim ad minim veniam, 
quis nostrud exerci tation 
ullamcorper 

Vlaams
Federaal

Vlaams
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Maximumsnelheid ...

Bart De Wever, voorzitter N-VA

... op de weg

... op de snelweg

Vlaams
Federaal

... bij werken
    op de snelweg

120

50

120

De maximumsnelheid is een 
Vlaamse bevoegdheid. Behalve 
op de autosnelweg, daar is ze 
federaal. Tenzij er wegenwerken 
zijn op die autosnelweg, dan is 
de maximumsnelheid weer 
Vlaams. Neemt u de bus naar 
het station, dan rijdt u Vlaams. 
Neemt u vervolgens de trein, 
dan reist u federaal.

Absurd is het enige juiste woord voor de manier waarop de bevoegdheden in dit land zijn 
verdeeld. Vlaanderen verdient beter. Daarom kiest de N-VA voor confederalisme. Dan 
is Vlaanderen bevoegd voor álles: de zieke, de potvis, de kip en de maximumsnelheid. 
Samenwerken met Wallonië: ja, maar alleen waar dat een meerwaarde voor Vlaanderen 
betekent. Alleen zo kunnen we blijven vooruitgaan.

U wordt thuis geholpen door...


